

CLOSURE NOTICE 诊所关闭通知

Dear Valued Customers,

Our Ma Kuang Middle Road outlet will be ceased operations on 15 July 2024 (Monday) as part of the company's expansion plan. Your unexpired credit package can be utilised at all Ma Kuang Clinics including Women's & Children's clinics islandwide. We look forward to serving you again at other branches.

We apologize for any inconveniences caused and thank you for your support. For enquiries, please call 1800-336-5855.

尊敬的客户:

马光密陀路分院将于**2024年7月15日(星期一)**停止营业。您所剩余的积分配套可在全岛任何分院继续使用(包括马光妇幼诊所)。请您继续给予我们更多的支持,我们期待在其他分院再次为您服务。

因诊所关闭所造成的不便,我们深表歉意!如有任何疑问,欢迎联系1800-336-5855。

Last day of operation at Ma Kuang Middle Road 马光密陀路分院最后一天营业

14 July 2024 (Sun) 2024年7月14日 (星期日)

Business Hours 营业时间 10am - 8pm

CLOSED 停止营业

15 July 2024 (Mon) 2024年7月15日 (星期一)

SPECIAL PROMOTION (until 14 July 2024)

Get **\$15 Tuina Voucher** with any purchase! 凡消费即可获得一张**\$15元推拿礼券!**

- * Limited to 1 redemption per customer on the same day * 只限同一天同一挂号证
- * Only available at Ma Kuang @ Middle Road
- * 活动仅在马光密陀路分院进行



Other branches nearby Middle Road

密陀路邻近马光分院



Plaza Singapura

- 68 Orchard Rd, #04-55,Singapore 238839
- 6883 1511



Bedok

- #01-69 Bedok North Street 1, Blk 217, Singapore 460217
- 6243 6101



Toa Payoh

- Toa Payoh Central, #01-336 Blk 185, Singapore 310185
- 6353 5480